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PROTOKÓŁ NR 28/2014 
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUD śETOWO – GOSPODARCZEJ 
ORAZ PROTOKÓŁ NR 27/2014 

KOMISJI BEZPIECZE ŃSTWA I KOMUNIKACJI 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

(wspólne posiedzenie) 
z dnia 25 kwietnia 2014r. 

 
 

W posiedzeniu Komisji BudŜetowo – Gospodarczej oraz Komisji Bezpieczeństwa i 
Komunikacji, które odbyło się w dniu 25 kwietnia 2014r. udział wzięli członkowie Komisji 
oraz Janusz Daszkiewicz – Skarbnik Powiatu, Teresa Sienkiewicz – Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu oraz Marcin Kamiński – Kierownik Wydziału 
Dróg Powiatowych. 

Z uwagi na pokrywające się tematy Komisji BudŜetowo – Gospodarczej oraz 
Bezpieczeństwa i Komunikacji, a takŜe nieobecność Przewodniczącego Komisji BudŜetowo 
– Gospodarczej, posiedzenie obu Komisji poprowadził Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa i Komunikacji. Na taki stan rzeczy wyrazili zgodę wszyscy członkowie 
Komisji BudŜetowo – Gospodarczej.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  powitał wszystkich 

członków obu Komisji oraz zaproszonych gości, następnie odczytał proponowany porządek 
obrad Komisji BudŜetowo – Gospodarczej: 

1. Informacja o wykorzystaniu środków finansowych z uwzględnieniem środków 
zewnętrznych, w ramach działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Nowym Tomyślu w 2013 roku oraz plan na 2014 rok. 

2. Informacja Wydziału Dróg Powiatowych dotycząca przebiegu akcji „zima” 
2013/2014. 

3. Analiza materiałów na sesję. 
4. Wnioski i opinie Komisji. 
5. Sprawy róŜne. 

oraz porządek obrad Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji: 
1. Podsumowanie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2013/2014 oraz 

ocena stanu dróg po okresie zimowym i przedstawienie zakresu niezbędnych napraw. 
2. Analiza materiałów na sesję. 
3. Wnioski i opinie Komisji. 
4. Sprawy róŜne. 

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  zapytał, czy są jakieś 

uwagi? Uwag nie było.  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  poddał porządki obrad pod 

głosowanie.  
Wszyscy byli „za” ich przyjęciem.  

 
 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji poprosił Panią Dyrektor 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Teresę Sienkiewicz o przedstawienie punktu 
pierwszego porządku obrad Komisji BudŜetowo - Gospodarczej. 
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Dyrektor PCPR Teresa Sienkiewicz – Ogółem do dyspozycji Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w 2013 roku z budŜetu powiatu mieliśmy kwotę 1.769.086 zł, natomiast ze 
środków zewnętrznych była to kwota w wysokości 2.497.117 zł. Środki finansowe 
zabezpieczone z budŜetu powiatu były wystarczające. Na 2014 rok mamy zaplanowane z 
budŜetu powiatu środki w wysokości 2.670.560 zł, natomiast środki zewnętrzne w wysokości 
2.859.809 zł. Ze środków zewnętrznych zaplanowano na Ośrodki Wsparcia kwotę 229.440 zł, 
PFRON kwotę 1.639.837 zł, na zadanie Aktywny Samorząd pierwsza transza wyniesie 
194.043 zł, natomiast drugą transzę otrzymamy na przełomie września – października. Z kolei 
na zadanie, które realizujemy wraz z sześcioma gminami z terenu powiatu, tj. projekt 
„Podniesienie kwalifikacji zawodowych osób zagroŜonych wykluczeniem społecznym” 
mamy kwotę 796.489 zł. Na ten projekt z budŜetu powiatu zostało zaplanowane 25.990 zł. 
Oczywiście gminy takŜe mają swój wkład własny.  

Członek Komisji Ireneusz Skorupa – Czy na czas trwania projektu gmina moŜe 
zatrudnić osobę do obsługi projektu? 

Dyrektor PCPR Teresa Sienkiewicz – Gmina moŜe zatrudnić np. pracownika 
socjalnego do obsługi projektu i realizacji innych zadań związanych z projektem. Natomiast 
jeŜeli gmina ma mały budŜet i mało beneficjentów jest to nieopłacalne. Z tego co mi 
wiadomo, Nowy Tomyśl i Zbąszyń zatrudnia dodatkowe osoby.  

Członek Komisji Ireneusz Skorupa – Jest to dobry projekt. AngaŜuje duŜą grupę 
ludzi młodych i starszych. 

Dyrektor PCPR Teresa Sienkiewicz – Od maja zaczynamy działania. KaŜdy z 
beneficjentów objęty jest 4 – 5 działaniami.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji – A co w przypadku, 
kiedy osoba skończy kurs, a nie znajdzie pracy? 

Dyrektor PCPR Teresa Sienkiewicz – Nie ma to znaczenia. My tylko 
poinformujemy Powiatowy Urząd Pracy, Ŝe dana osoba podwyŜszyła swoje kwalifikacje.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji zapytał, czy są jeszcze 
jakieś pytania? Pytań nie było. 

 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

poprosił Kierownika Wydziału Dróg Powiatowych Marcina Kamińskiego o przedstawienie 
punktu wspólnego obu Komisji, tj. informacji o stanie dróg.  

Kierownik Wydziału Dróg Powiatowych Marcin Kami ński – W miesiącu grudniu 
2013 roku i styczniu 2014 roku na akcję zima wydaliśmy łącznie kwotę 146.016,46 zł. 
Ogólnie mieliśmy przeznaczonych 400.000,00 zł, jednakŜe musimy pamiętać, Ŝe w roku 2014 
mamy jeszcze trzy miesiące zimy i nie moŜemy tych pieniędzy przenieść na inne działania.  

Wicestarosta – Nie zaliczyliśmy 90 % wyjazdów firmom zewnętrznym. Dzięki 
nadzorowi Wydziału Dróg Powiatowych udowodniliśmy szereg niedociągnięć ze strony tych 
firm. 

Poza tym Kierownik Wydziału Dróg Powiatowych Marcin Kami ński omówił 
temat równania dróg, wałowania wraz z punktowym utwardzeniem dróg, przedstawił wykaz 
dróg powiatowych wymagających najpilniejszego remontu oraz wykaz prac z zakresu 
bieŜącego utrzymania dróg, które wykonane zostaną przez brygady patrolowo – 
interwencyjne.  

Materiały stanowią załącznik nr 2 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji zapytał, czy są pytania? 

Pytań nie było. 
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji przeszedł do kolejnego  
punktu porządku obrad obu Komisji: Analiza materiałów na Sesję. 

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie 
międzysesyjnym. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  zapytał, czy są pytania? 

Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji poinformował, Ŝe 

członkowie Komisji otrzymali materiały dotyczące działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie i zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

 
Informacja o zimowym utrzymaniu dróg powiatowych w sezonie 2013/2014 oraz 

informacja o stanie dróg powiatowych. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  poinformował, Ŝe punkt 

ten został juŜ omówiony. 
 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy na 2013 rok Powiatu 
Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego”.  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  zapytał, czy są pytania? 

Pytań nie było. 
 

Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli i 
wydania opinii w sprawie skargi. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  zapytał, czy są pytania? 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji poddał projekt uchwały 

pod głosowanie jednocześnie informując, aby nie ujawniać danych osobowych skarŜącego. 
Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu Powiatu na rok 2014. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  poprosił Skarbnika o 

zabranie głosu. 
Skarbnik  – Zmiana dotyczy zwiększenia dochodów i wydatków budŜetowych o 

kwotę 796.489,00 zł. Wojewódzki Urząd Pracy zawiadomił, Ŝe został przyjęty do realizacji 
projekt pn.: „Podniesienie kwalifikacji zawodowych osób zagroŜonych wykluczeniem 
społecznym”. Kwota dofinansowania wynosi 796.489,00 zł. Środki własne do realizacji 
projektu stanowią kwotę 25.990,00 zł. Projekt po stronie wydatków stanowi ogółem kwotę 
822.479,00 zł i jest realizowany przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym 
Tomyślu.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  zapytał, czy są pytania? 
Pytań nie było.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji poddał projekt uchwały 
pod głosowanie. 

Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  przeszedł do następnego 
punktu porządku obrad: Wnioski i opinie Komisji i zapytał, czy członkowie Komisji składają 
jakieś wnioski? Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  zapytał, czy członkowie 
Komisji w punkcie: Sprawy róŜne, chcą poruszyć jakiś temat? Nikt się nie zgłosił, w związku 
z czym Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji zakończył wspólne 
posiedzenie obu Komisji. 
                     

 
 
 
      Przewodniczący Komisji 

             Bezpieczeństwa i Komunikacji  
      
           /-/ Dariusz Sobczak 
 
 
 
 

Protokolant:  
Agnieszka Henicz 


